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PROTOKÓŁ 

obrad XI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 27 czerwca 2019 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1330 

 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Lista sołtysów Gminy Miłakowo: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 2 do protokołu). 

 

Radni obecni  - 13 

Radni nieobecni  - 2 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak otworzył obrady XI sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. Powitał 

wszystkich radnych, Burmistrza Miłakowa, Zastępcę Burmistrza, sołtysów, kierowników 

jednostek organizacyjnych oraz mieszkańców gminy.  

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami; 

4. Debata nad Raportem o stanie gminy Miłakowo za 2018 r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia Burmistrzowi Miłakowa wotum zaufania za 2018 rok; 

b) zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2018 r. ; 

c) udzielenie Burmistrzowi Miłakowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 r. 

po zapoznaniu się z: 

➢ sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Miłakowo za 2018 r.; 
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➢ sprawozdaniem finansowym; 

➢ informacją o stanie mienia Gminy Miłakowo; 

➢ opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej, Zespołu w Elblągu; 

➢ stanowiskiem Komisji Rewizyjnej; 

d) zamiany nieruchomości; 

e) powołanie zespołu opiniującego kandydatów na ławników Sądu Rejonowego  

w Ostródzie; 

f) rozpatrzenie wniosku w przedmiocie unieważnienia wyborów organów sołectwa Roje; 

g) zmiany Uchwały Nr XXXVII/260/2009 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 9 września  

2009 r. w sprawie nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłakowie; 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034; 

i) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2019 r.; 

6. Interpelacje radnych; 

7. Zapytania, wolne wnioski; 

8. Zamknięcie obrad. 

Radny Zbigniew Opoka złożył wniosek formalny, aby pkt 7 porządku obrad przenieść do 

pkt 4, po czym krótko uzasadnił swoją propozycję.  

Nie zgłoszono więcej uwag do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Zbigniewa Opoki. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 11 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 1 radny. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek radnego Zbigniewa Opoki został przyjęty. 

W związku z powyższym poddał pod głosowanie porządek obrad uwzględniający zmiany. 

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 3 

radnych. 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami; 

4. Zapytania, wolne wnioski; 

5. Debata nad Raportem o stanie gminy Miłakowo za 2018 r. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia Burmistrzowi Miłakowa wotum zaufania za 2018 rok; 
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b) zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy 

za 2018 r. ; 

c) udzielenie Burmistrzowi Miłakowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 r. 

po zapoznaniu się z: 

➢ sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Miłakowo za 2018 r.; 

➢ sprawozdaniem finansowym; 

➢ informacją o stanie mienia Gminy Miłakowo; 

➢ opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej, Zespołu w Elblągu; 

➢ stanowiskiem Komisji Rewizyjnej; 

d) zamiany nieruchomości; 

e) powołanie zespołu opiniującego kandydatów na ławników Sądu Rejonowego  

w Ostródzie; 

f) rozpatrzenie wniosku w przedmiocie unieważnienia wyborów organów sołectwa Roje; 

g) zmiany Uchwały Nr XXXVII/260/2009 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 9 września  

2009 r. w sprawie nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłakowie; 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034; 

i) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2019 r. 

7. Interpelacje radnych. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3 Informacja z pracy między sesjami 30.05.2019 – 27.06.2019; 

Burmistrz Miłakowa, Pan Krzysztof Szulborski przedstawił informację z pracy między 

sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa  

wg załącznika nr 3 do protokołu 

Pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 Zapytania, wolne wnioski; 

Radny Zbigniew Opoka zapytał kto jest inicjatorem powstania klubu sportowego  

w Miłakowie. 

Burmistrz Miłakowa – wszystkie sprawy związane z reaktywacją klubu są załatwiane 

zespołowo. Nie ma jednego inicjatora. Jest to grupa osób pochodząca z Miłakowa, która miała 

już do czynienia ze sportem.  
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Radny Roman Proć zapytał czy został wyłoniony wykonawca zadania pn. 

„Zagospodarowanie przestrzeni przy przystanku autobusowym na ul. Daszyńskiego  

w Miłakowie”, chodnika przy ul. Mazowiecka – Młyńska oraz chodnika przy ul. Bema.  

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński odnośnie zagospodarowania przestrzeni przy 

przystanku autobusowym na ul. Daszyńskiego odpowiedział, że zostało unieważnione 

postępowanie przetargowe, ponieważ wystąpiła pewna niezgodność specyfikacji przetargowej. 

W związku z powyższym dniu wczorajszym Pan Burmistrz podpisał ponownie zapytania 

ofertowe, które dzisiaj zostaną wysłane. Natomiast przetarg na pozostałe ulice będzie 

ogłoszony na początku lipca. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys - mieszkańcy Miłakowa zauważyli pogorszenie się 

stanu czystości naszej miejscowości, głównie chodzi o piach na ulicach i chodnikach, a także 

nie wykaszanie trawników i pasów zieleni. Zwróciła się z prośbą o zajęcie się tym problemem. 

Tradycją Miłakowa do tej pory było zawieszanie flag podczas obchodów świąt 

państwowych. Były one wieszane na słupach oświetleniowych przy każdym wjeździe do 

Miłakowa. W tym roku podczas obchodów majowych niestety tych flag zabrakło. Zapytała co 

było przyczyną. 

Poruszyła temat zawieszenia na budynku Miłakowskiego Domu Kultury tablicy 

informacyjnej o Stowarzyszeniu Miłośników Jeziora Mildzie, które działa na terenie Miłakowa. 

Stowarzyszenie to dba o jezioro Mildzie w różnej formie i uczestniczy w wielu imprezach 

integracyjnych.  

Burmistrz Miłakowa odnośnie estetyki Miłakowa odpowiedział, że czystość jest pojęciem 

względnym. Każdy ma prawo oceniać. Niestety pogoda często niweczy wysiłki pracowników 

interwencyjnych. W ostatnim okresie kilka razy Miłakowo nawiedziły nawałnice, które 

pomimo uprzątnięcia nanosiły nowego piachu. Gmina stara się dobrze zagospodarować czas 

pracy pracowników interwencyjnych, aby miasto wyglądało jak najlepiej. Podziękował za 

uwagę. 

Odnośnie flag odpowiedział, że urząd wywiesza flagi na budynku urzędu oraz na rondzie 

im. Kard. Stefana Wyszyńskiego. Pozostałe flagi na słupach oświetleniowych zawsze 

wywieszała Rada Mieszkańców. W tym roku nastąpiła zmiana Przewodniczącego Rady 

Mieszkańców. W związku z powyższym  wystąpiło małe nieporozumienie, ponieważ 

poprzedni przewodniczący nie przekazał żadnych spraw dla nowej Przewodniczącej.  

Poprzedni Przewodniczący uważa, że wszystkie flagi jakie posiada są jego własnością,  

w związku z tym nie udostępnił ich nowej Radzie Mieszkańców.   
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Nie widzi przeciwskazań, aby na budynku Miłakowskiego Domu Kultury umieścić tablicę 

informacyjną o  Stowarzyszeniu Miłośników Jeziora Mildzie.  

Dyrektor Miłakowskiego Domu Kultury, Pani Dorota Kudlik – na ostatnim posiedzeniu 

rady była poruszana sprawa rzekomego zaginięcia tablicy Stowarzyszenia O. Wł. Włodyki. 

Otóż powyższa tablica nie zginęła. Znajdowała się ona w pomieszczeniach kotłowni Domu 

Kultury. Przedstawiciel powyższego stowarzyszenia był kilkukrotnie w Domu Kultury  

w sprawie tablicy, gdzie był informowany o losach tablicy i ponownym jej zawieszeniu na 

budynku. Niestety tablica ta podczas modernizacji budynku została uszkodzona, w związku  

z tym przekazano ją do naprawy. W dniu wczorajszym tablica została zawieszona. 

W sprawie tablicy Stowarzyszenia Miłośników Jeziora Mildzie odpowiedziała, że jest możliwe 

umieszczenie napisu kolejnego stowarzyszenia, ponieważ wkładki na tablicy informacyjnej są 

wymienialne.   

Przewodniczący Rady zapytał czy zawieszenie tablicy na elewacji budynku Domu Kultury 

wiąże się również z siedzibą danego stowarzyszenia.  

Dyrektor Miłakowskiego Domu Kultury, Pani Dorota Kudlik - aby dane stowarzyszenie 

miało siedzibę w Miłakowskim Domu Kultury dyrektor jednostki musi wyrazić zgodę. Zawsze 

po porozumieniu się z Burmistrzem, zgoda ta była pozyskiwana. Pozwala ona również na to, 

aby korespondencja danego stowarzyszenia mogła być adresowana na Miłakowski Dom 

Kultury. Ponadto udostępniania są pomieszczenia wszystkim stowarzyszeniom nie zależnie od 

tego czy mają siedzibę w Domu Kultury czy nie. W statucie Dom Kultury zapisana współpraca 

ze stowarzyszeniami.     

Radny Józef Pełka poinformował, że 15 maja br. złożył pisma do KOWR-u dot. budowy 

kanalizacji, w związku z powyższym zapytał czy w tej kwestii zostały przez gminę podjęte 

jakieś działania. 

Ponowił swój wniosek w sprawie zaproszenia Dyrektora KOWR-u, Pana Grzegorza 

Kierozalskiego na obrady sesji rady.   

W dniu wczorajszym odbyła się sesja Rady Powiatu, na której Pani Małgorzata Ostrowska 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych udzieliła informacji o podpisaniu kolejnego 

porozumienia na wywożenie żwiru drogą powiatową Boguchwały - Ponary – Naryjski Młyn – 

Roje. Zapytał czy Burmistrz słyszał coś na ten temat. 

Przewodniczący Rady – nikt nie jest przeciwny, aby zaprosić Dyrektora KOWR-u na 

obrady sesji, po czym oddał głos dla Burmistrza Miłakowa. 
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Burmistrz Miłakowa – Dyrektor KOWR-u został zaproszony do Miłakowa na odbiór 

wykonanej kanalizacji Głodówko-Stolno-Polkajny-Miłakowo, ale niestety zaproponowany 

termin nie  pasował dyrektorowi, więc odbiór został przeniesiony na jesień. 

Radna Hanna Walczyk zapytała czy Sołtysi Gminy Miłakowo otrzymali zaproszenia na 

otwarcie ścieżki ekologicznej.  

Osobiście przed obradami rady wybrała się na ścieżką ekologiczną, aby ocenić jej stan. Niestety 

widok nie przyciąga. Dużo zielska, pokrzyw, a także powalone drzewa. Uważa, że skoro 

ścieżka ma charakter dydaktyczny to przy każdym zasadzonym gatunku rośliny powinna być 

tablica informacyjna o danej roślinie.  Na ścieżkę zostały wydane bardzo duże środki. Uważa, 

że na dzień dzisiejszy otwarcia ścieżki nie powinno być. 

Burmistrz Miłakowa - sołtysi jak najbardziej są zaproszeni na otwarcie ścieżki, gdyż 

zaproszenie jest adresowane do wszystkich mieszkańców gminy.  

Radna Hanna Walczyk uważa, że sołtysi powinni otrzymać imienne zaproszenia, podobnie 

jak radni Rady Miejskiej.  

Burmistrz Miłakowa – to radni zadecydowali o wyglądzie ścieżki. Środki zostały 

pozyskane na ścieżkę edukacyjno-ekologiczną, na której nie wiele można było zrobić. 

Materiały, które zostały użyte przy inwestycji musiały być naturalne, a tym samym nie można 

było wykonać sztucznego oświetlenia czy brukowania ścieżki, gdyż bytują tam różne gatunki 

ptaków.  Termin zakończenia prac musiał zakończyć się 1 kwietnia ze względu na okres lęgowy 

ptaków, więc wchodzenie na ścieżkę z kosiarkami również zakłócałoby ciszę. 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński – tablice informacyjne będą zainstalowane, ale 

ze względu na złą jakość wykonania pierwszych tablic i podjęto decyzję o ich poprawieniu  

i zamontowaniu w dobrej jakości. Jutro rano zostanie zamontowane pięć pierwszych tablic,  

a cztery pozostałe w przyszłym tygodniu.  

Burmistrz Miłakowa - nie zgodzi się z wypowiedzią radnej, że wszyscy mieszkańcy mają 

złe zdanie na temat ścieżki. Osobiście otrzymuje informacje od mieszkańców, że jest to 

rewelacyjne miejsce do spędzania czasu wolnego.  

Radna Hanna Walczyk uważa, że pokrzywy powinny być skoszone, ponieważ szpecą 

wygląd.  

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński – ścieżka jest pod nadzorem fitosanitarnym oraz  

ornitologicznym. Pokrzywa jest częścią ekosystemu. Wszystkie gatunki dobrane są tak, aby 

ratować w przyrodzie to co ginie. Pokrzywa rośnie przez pewien okres, a później będą inne 

rośliny. Ponadto ścieżka ma służyć mieszkańcom przez cały rok. 
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Zastępca Burmistrza dodał, że w przeciągu 10 dni były dwa podpalenia drzew na ścieżce. 

Niestety jedno drzewo musiało zostać ścięte przez strażaków, a drugie wywróciła wichura. Ze 

względu na charakter ścieżki drzewa te będą leżały do momentu zgnicia.  

Przewodniczący Rady zaapelował do wszystkich mieszkańców gminy, aby poszanowali  

i reagowali na osoby, które dewastują ścieżkę. 

Wiceprzewodniczący Rady poruszył temat drogi powiatowej Boguchwały-Roje-Naryjski 

Młyn, ponieważ jak wspomniał wcześniej radny Józef Pełka zostało podpisane kolejne 

porozumienie, gdzie warunki poprzednich porozumień nie zostały wykonane tj. naprawa ww. 

drogi. Zapytał czy gmina Miłakowo w jakiś sposób interesuje się tą drogą. Nie można pozwolić, 

aby w czasie wakacji gmina posiadała takie stany dróg powiatowych. Do chwili obecnej na 

terenie gminy Miłakowo nie widać żadnej maszyny, która łatałaby dziury na drogach 

powiatowych.  

Odnośnie reaktywacji klubu w Miłakowie poinformował, że należałoby zaplanować jakieś 

środki finansowe dla klubu na ich działalność.   

Poruszył także temat realizacji inwestycji gminnych, a mianowicie chodzi o budowę 

świetlicy w Boguchwałach i w Książniku, ponieważ w dalszym ciągu nie widać firmy na placu 

budowy. Zwrócił się z prośbą o szybszą realizację inwestycji. 

Poparł wniosek radnego Józefa Pełki w sprawie zaproszenia Dyrektora KOWR-u, Pana 

Grzegorza Kierozalskiego na obrady sesji, ponieważ miał zostać złożony wniosek o budowę 

kanalizacji w Boguchwałach ze środków KOWR-u. Poprosił o więcej informacji na jakim 

etapie jest powyższy wniosek. 

Zapytał czy Przewodniczący Rady odzyska swoje biuro w Urzędzie Miejskim, aby miał 

gdzie spotykać się z mieszkańcami i radnymi, jak również miejsce do podpisywania uchwał. 

Burmistrz Miłakowa poinformował, że nie wiedział o kolejnym podpisanym 

porozumieniu. Gmina nie jest właścicielem drogi i nie jest o tym informowana przez Powiat.  

Odnośnie budowy świetlicy w Boguchwałach i Książniku odpowiedział, że umowa została 

podpisana. 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński dodał, że wykonawca przejął plac budowy. 

Gmina ze swojej strony będzie naciskać wykonawcę, aby jak najszybciej rozpoczął inwestycję. 

W treści umowy zawarty jest termin zakończenia budowy, więc gmina jak na razie nie może 

za bardzo narzucać prac.  

Burmistrz Miłakowa – jeżeli ze wszystkich stron jest zgodność, aby zaprosić Dyrektora 

KOWR-u na obrady sesji nie widzi więc problemu, aby wysłać oficjalne zaproszenie.   

Odnośnie klubu sportowego poprosił zastępcę o udzielenie informacji. 
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Zastępca Burmistrza - odbyły się cztery spotkania z grupą inicjatywną, która zajmuje się 

reaktywacją klubu sportowego, sekcji piłki nożnej. Wszyscy są świadomi, że wnioski o środki 

składa się do końca września oraz stan finansowy gminy nie pozwala na wsparcie finansowe 

klubu. W związku z tym będą szukać prywatnych sponsorów. Gmina ze swojej strony pomoże 

jak dotychczas w pielęgnacji stadionu oraz obiektów tam się znajdujących.   

Burmistrz Miłakowa za przydział pomieszczeń i za funkcjonowanie pionu 

administracyjnego odpowiada Pani Sekretarz, która przebywała na długotrwałym zwolnieniu. 

Obecnie Pani Sekretarz jest już po rozmowie z Przewodniczącym Rady, także jeszcze dzisiaj 

kwestia biura przewodniczącego zostanie wyjaśniona. 

Przewodniczący Rady złożył wniosek o poprawienie bezpieczeństwa na skrzyżowaniu 

dróg powiatowych w Pieszkowie. Głównie chodzi o wycięcie tuji, które rosną przy krzyżu na 

wyjeździe od strony Książnika. 

Radna Marta Gromek - w powyższej sprawie rozmawiała z Zarządem Dróg Powiatowych, 

którzy odpowiedzieli, że nie usuną drzew, ponieważ są one posadzone przez mieszkańców. 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński – w woli wyjaśnienia pismo radnego Józefa 

Pełki dotyczyło budowy oczyszczalni ścieków w Rożnowie, Gudnikach; budowę kanalizacji z 

Warkał do Miłakowa oraz budowę drogi Gudniki - Gilginia. Jeżeli chodzi o budowę kanalizacji 

Warkały – Miłakowo wniosek został złożony do KOWR-u.  

Sołtys Sołectwa Gudniki, Pani Sylwia Paduch poruszyła temat przetargu, który miał być 

ogłoszony jesienią na zniszczenie Barszczu Sosnowskiego w Gudnikach. 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński - część barszczu rośnie na działkach po byłym 

PGR, gdzie od tego roku są nowi właściciele i zobowiązali się oni do  walki z barszczem. Gmina 

z dróg gminnych stara się walczyć z tą roślina. Problem jest z działkami KOWR-u, ponieważ 

wydzierżawili dwie działki dla osób prywatnych. Niestety nie chcą udzielić informacji  

o nowych właścicielach ze względu na RODO. W związku z powyższym gmina wystąpiła  

z pismem do KOWR-u, aby uczulili nowych dzierżawców do walki z barszczem. Niestety w 

Polsce nie ma takiego prawa, które nakazywałoby niszczenia Barszczu Sosnowskiego. Przetarg 

na zniszczenie Barszczu owszem został ogłoszony w KOWR-ze, ale nikt się nie zgłosił więc 

działki zostały wydzierżawione.  

Sołtys Gudnik, Pani Sylwia Paduch zgłosiła problem zarośniętej drogi z Gudnika w stronę 

Warkałek.  

Radna Marta Gromek podobnie, jak radny Andrzej Nagraba zwróciła się z prośbą  

o przyspieszenie rozpoczęcia budowy świetlicy w Książniku. Poruszyła również temat budowy 

wodociągu w Książniku od strony Miłakowa tzw. Pieszkowo, ponieważ jest tam bardzo duży 
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problem z wodą. W zeszłym roku była w planach budowa tego wodociągu, gdzie sołectwo  

z funduszu sołeckiego przeznaczyło część środków na powyższą inwestycję.  

Zapytała co będzie z budową kanalizacji w Książniku, ponieważ aktualnie mowa jest tylko  

o Boguchwałach, gdzie pierwotnie kanalizacja miała być budowana razem dla Boguchwał i 

Książnika, a obecnie Książnik został odłączony.  

Po raz kolejny zwraca się z prośbą o kruszywo na sołectwo Książnik. 

Zwróciła się także z prośbą o ponowne zamontowanie hydrantu przy kościele w Książniku oraz 

o oddelegowanie jednego pracownika interwencyjnego na sołectwo, aby pomógł w koszeniu 

trawników.  

Poruszyła temat przystanku autobusowego w Książniku – Pieszkowo, ponieważ po raz kolejny 

zostały skradzione płyty poliwęglanowe. Zapytała czy kamery uchwyciły moment kradzieży. 

Zapytała w jakim dniu Pan Burmistrz przyjmuje interesantów. 

Burmistrz Miłakowa odpowiedział, że interesantów przyjmuje codziennie od godz. 7.30.  

Udzielił także informacji na temat budowy wodociągu i kanalizacji w Książniku.  

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński – do końca września br. należy złożyć wniosek 

na kanalizację, gdzie około pół roku będzie trwało jego rozpatrzenie. Ponadto w tym samym 

wniosku jest ujęty wodociąg do Książnika-Pieszkowo.  

Burmistrz Miłakowa - w między czasie udzielono odpowiedzi, że tłuczeń zostanie 

dostarczony do sołectwa Książnik.  

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński – kamera nie nagrała momentu kradzieży płyt. 

Radna Aneta Machnyk poprosiła o przedstawienie dla mieszkańców gminy informacji jak 

będzie wyglądała komunikacja autobusowa po likwidacji PKS Ostróda. 

Zapytała czy jest rozwiązana kwestia drugiego lekarza w Ośrodku Zdrowia w Miłakowie.  

Zastępca Burmistrza – zapewnienie komunikacji autobusowej mieszkańcom nie jest 

zadaniem gminy. Mieszkańcy również zgłaszali do gminy obawy związane z dojazdami do 

miejsc pracy w Morągu. W momencie załatwiania przez Pana Lipnickiego wszystkich 

formalności związanych z uruchomieniem linii autobusowej wyszło małe nieporozumienie 

związane z uzgodnieniami przystanków autobusowych, ale dzięki interwencji Burmistrza  

u Pana Starosty udało się rozwiązać.  

Prawdopodobnie od przyszłego poniedziałku mają funkcjonować połączenia autobusowe, 

takie jak dotychczas. 

Burmistrz Miłakowa – wizję lokalową zrobiło dwóch lekarzy, którzy są zainteresowani  

i chcą otworzyć spółkę. Jeden z lekarzy ma specjalizację kardiologiczną. 



 

10 

 

Radna Aneta Machnyk zwróciła się z prośbą, aby Pan Lipnicki po wszystkich 

uzgodnieniach rozpowszechnił informację odnośnie rozkładu jazdy.  

Przewodniczący Rady zapytał czy lekarze stawiają jakieś warunki mieszkaniowe. 

Burmistrz Miłakowa - nie. 

Radny Henryk Kuszpit zapytał jak będą wyglądały od września dowozy i odwozy dzieci 

do szkoły w Miłakowie oraz czy mieszkańcy gminy będą mogli za odpłatnością również 

korzystać z komunikacji szkolnej. 

Burmistrz Miłakowa – przy rozmowach o dowozach szkolnych będzie miał na uwadze 

mieszkańców gminy. 

Radny Roman Proć ponowił wniosek o sprzątnięcie płyt z trawników przy małym kościele 

na ul. Okrężnej. 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński zwrócił się do właściciela firmy o uprzątnięcie 

płyt kamiennych z trawników. 

Radny Zbigniew Opoka uważa, że wypowiedź Burmistrza odnośnie stanu dróg 

powiatowych nie przekonuje.  

Burmistrz Miłakowa ilość rozmów jakie odbył z Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

i Starostą była bardzo duża, ale niestety nie jest w stanie nic zrobić. 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się z prośbą, aby zaapelować do Dyrektora ZDP, aby 

zaczęli łatać dziury, bo drogi są w bardzo złym stanie. 

Nikt nie zgłosił więcej pytań. 

Ogłoszono 10 min. przerwy. 

Wznowiono obrady o godz. 11.55 

 

Ad. 5 Debata nad Raportem o stanie gminy Miłakowo za 2018 r. 

Przewodniczący Rady – po rozmowie z radnymi wynika, że jest to bardzo dobry dokument, 

który odzwierciedla stan gminy Miłakowo w roku 2018.  

Radna Justyna Gołębiewska-Farys - w imieniu klubu radnych „Wspólnie dla Gminy” 

podziękowała wszystkim, którzy przyczynili się do powstania powyższego dokumentu, po 

czym krótko omówiła wszystkie projekty unijne oraz inwestycje jakie w 2018 r. zostały 

rozpoczęte oraz zrealizowane. 

Radny Józef Pełka zwrócił uwagę na demografię mieszkańców gminy Miłakowo, ponieważ 

co roku zmniejsza się liczba mieszkańców. Uważa, że spadek tej demografii po części 

spowodowany jest brakiem otwartej strefy ekonomicznej, którą kilkanaście lat temu można 

było utworzyć w Miłakowie.   
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Wiceprzewodniczący Rady, Pan Andrzej Nagraba odniósł się do Strategii Rozwoju 

Gminy Miłakowo w latach 2008 -2020, ponieważ małymi krokami gmina będzie musiała 

przygotować nową strategię rozwoju, w związku z powyższym odczytał propozycje, które 

radny chciałby uwzględnić w dokumencie. 

Sekretarz Gminy, Pani Justyna Zabiełło podziękowała za dobre słowa w sprawie raportu. 

Podziękowała wszystkim pracownikom, kierownikom jednostek, którzy przyczynili się do 

powstania raportu.  

Radna Aneta Machnyk zapytała co było powodem unieważnienia przez Wojewodę 

siedmiu uchwał Rady Miejskiej. 

Sekretarz Gminy, Pani Justyna Zabiełło – głównie dotyczyły błędów formalnych oraz 

przekroczeń kompetencji rady. 

Debatę nad Raportem zakończono. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia Burmistrzowi Miłakowa wotum zaufania za 2018 rok; 

Sekretarz Gminy, Pani Justyna Zabiełło - w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówiła 

powyższy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Miłakowa wotum zaufania za 2018 rok została podjęta. 

Burmistrz Miłakowa podziękował Panu Aleksandrowi Gawrylukowi, byłemu 

Burmistrzowi Miłakowa za zrealizowanie 2018 r. tak, że wszyscy radni jednogłośnie głosowali 

za udzieleniem wotum zaufania.  

Uchwała Nr XI/ 64 /2019 

wg załącznika Nr 6 do protokołu. 

 

b) zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2018 r.; 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik - sprawozdanie finansowe tj. bilanse, zestawienie 

zmian w funduszu oraz rachunek zysków i strat radni otrzymali w ustawowym terminie, 
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podobnie jak sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Miłakowo za 2018 r. Zarówno 

sprawozdania, jak i budżet zostały zrealizowane zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

Zostały wypełnione ustawowe wymogi wynikające z art. 242 oraz art. 243 ustawy o finansach 

publicznych o czym świadczy pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Radny Józef Pełka zabrał głos w sprawie stanu zadłużenia gminy.  

Radna Aneta Machnyk odniosła się do słów radnego Józefa Pełki, ponieważ gmina nie 

będzie mogła realizować inwestycji w takim szerokim zakresie nie zaciągając zobowiązań.   

Wiceprzewodniczący Rady, Pan Andrzej Nagraba – również odniósł się do słów radnego 

Józefa Pełki, ponieważ w chwili obecnej gmina Miłakowo realizując inwestycje w dużym 

stopniu pokrywa je ze środków unijnych.  

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik - można oceniać kondycji finansowej gminy na 

podstawie długu, ponieważ patrząc na obowiązujące przepisy ustawy o finansach publicznych 

w żaden sposób nie jest on oceniany, czyli nie ma w ogóle wskaźnika długu. Najważniejszą 

sprawą jest indywidualny wskaźnik liczony dla każdej gminy. Patrząc na Wieloletnią Prognozę 

Finansową czuwamy oraz staramy się zachować i przestrzegać przepisów prawa. Indywidualny 

wskaźnik dla gminy jest wypełniony i jest zgodny z przepisami ustawy, co potwierdza 

pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Radny w swojej wypowiedzi przytoczył zapisy z raportu odnośnie maksymalizowania 

dochodów, ograniczenia wydatków bieżących. Są to zapisy przeniesione z Wieloletniej 

Prognozie Finansowej i one są przestrzegane.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenie sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 r. została podjęta. 

Uchwała Nr XI/ 65 /2019 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 
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c) udzielenie Burmistrzowi Miłakowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2018 r. po zapoznaniu się z: sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy 

Miłakowo za 2018 r.; sprawozdaniem finansowym; informacją o stanie mienia 

Gminy Miłakowo; opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej, Zespołu w Elblągu; 

stanowiskiem Komisji Rewizyjnej; 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik – omówiła sprawozdanie finansowe, sprawozdanie 

z wykonania budżetu gminy za 2018 r. oraz informację o stanie mienia gminy.   

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

Przewodniczący Rady odczytał Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miłakowa sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy Miłakowo za rok 2018 r. 

 Zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie opinii Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miłakowa z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Miłakowo za rok 2018. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Pan Henryk Kuszpit odczytał opinię oraz wniosek 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miłakowa z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2018.  

Odczytał także pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Miłakowie w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miłakowa za 2018 rok. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miłakowa 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 r. została podjęta. 

Uchwała Nr XI/ 66 /2019 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

Przewodniczący Rady pogratulował i wręczył kwiaty dla Burmistrza Miłakowa  

Burmistrz Miłakowa podziękował wszystkim, którzy mieli swój wkład w zeszłorocznym 

budżecie.  
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d) zamiany nieruchomości; 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówił 

projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zamiany nieruchomości została 

podjęta. 

Uchwała Nr XI/ 67 /2019  

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

 

e) powołanie zespołu opiniującego kandydatów na ławników Sądu Rejonowego  

w Ostródzie; 

Przewodniczący Rady - na wspólnym posiedzeniu komisji stałych zaproponowano trzy 

osoby z rady do zespołu tj. Aneta Machnyk, Andrzej Nagraba, Ewa Stec. Zapytał czy radni 

podtrzymują swoją zgodę. 

Wszyscy podtrzymali swoją kandydaturę. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś inne propozycje kandydatów. 

Nikt nie zgłosił więcej kandydatów do zespołu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie powołanie zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników Sądu Rejonowego w Ostródzie została podjęta. 

Uchwała Nr XI/ 68 /2019 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 
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f) rozpatrzenie wniosku w przedmiocie unieważnienia wyborów organów sołectwa 

Roje; 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pan Zbigniew Opoka odczytał 

stanowisko komisji w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego o unieważnienie wyborów 

organów sołectwa Roje, które uznaje wniosek skarżących za bezzasadny.    

Radny Roman Proć uważa, że mieszkańcy spalonego budynku nie powinni brać udziału  

w głosowaniu na sołtysa Sołectwa Roje, ponieważ budynek ten jest własnością Skarbu Państwa 

a lokatorzy przez cały ten okres nie złożyli wniosku o jego wykup. Powyższe może świadczyć 

o tym, że nie mają w planach powrotu do sołectwa Roje. 

/Salę Narad opuścił mec. Krzysztof Januszkiewicz./ 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań poddał pod głosowanie wniosek 

uznający zasadność protestu wyborczego. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 2 radnych, „przeciw” 10, „wstrzymało się” 1 radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku w przedmiocie 

unieważnienia wyborów organów sołectwa Roje została podjęta, uznając skargę za bezzasadną. 

Uchwała Nr XI/ 69 /2019 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

 

g) zmiany Uchwały Nr XXXVII/260/2009 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 

9 września 2009 r. w sprawie nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Miłakowie; 

Sekretarz Gminy, Pani Justyna Zabiełło – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XXXVII/260/2009 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 9 września 2009 r. w sprawie 

nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłakowie została podjęta. 
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 Uchwała Nr XI/ 70 /2019 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034; 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034 została podjęta. 

Uchwała Nr XI/ 71 /2019 

wg załącznika Nr 14 do protokołu  

 

i) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2019 r.; 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie gminy 

Miłakowo na 2019 r. została podjęta. 

Uchwała Nr XI/ 72 /2019 

wg załącznika Nr 16 do protokołu  

 

Ad. 7 Interpelacje radnych; 

Przewodniczący Rady odczytał odpowiedzi Burmistrza Miłakowa na interpelacje złożone 

podczas obrad X sesji zwyczajnej w dniu 30 maja 2019 r.  

Radny Józef Pełka odniósł się do odpowiedzi Burmistrza na interpelację w sprawie 

likwidacji Barszczu Sosnowskiego, ponieważ obecne zwalczanie tej rośliny jest 
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niewystarczające. 

W dyskusji zabrał głos Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński oraz Burmistrz Miłakowa.  

 

Ad. 8 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XI sesji zwyczajnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

   Protokołował:      Przewodniczył: 

 

Insp. ds. Obsługi Rady           Przewodniczący Rady Miejskiej 

     (-) Agnieszka Korkuć          (-) Michał Boczulak 

 

 

 


